

HRVATSKI NARODNI SABOR (BiH) =  
CROATIAN NATIONAL ASSEMBLY =  
L'ASSEMBLEE NATIONALE CROATE

*1. studenoga 2020.*



HRVATSKI NARODNI SABOR BiH =  
CROATIAN NATIONAL ASSEMBLY =  
L'ASSEMBLEE NATIONALE CROATE

[https://photos.google.com/share/AF1QipNHZuV7TECAYCofm5GavOSILCpAdNCi4f4xg\\_JdPQTjIahogPJ4cifAGhkyIQ7sbg/photo/AF1QipOOgKWT8XnIZlsuGjN4O2aQ-j7gbmj5Pn6cWnqt?key=c1JIYU5WYkxDelZBZXhtenJdFhzTVA3dnB1ejlB](https://photos.google.com/share/AF1QipNHZuV7TECAYCofm5GavOSILCpAdNCi4f4xg_JdPQTjIahogPJ4cifAGhkyIQ7sbg/photo/AF1QipOOgKWT8XnIZlsuGjN4O2aQ-j7gbmj5Pn6cWnqt?key=c1JIYU5WYkxDelZBZXhtenJdFhzTVA3dnB1ejlB)

**NAPOMENA:** AKTIVIRANJE SE MOZE AKO SE NAPRAVI „COPY“ TE POSTAVI NA MJESTU GDJE SU NASLOVI DATOTEKA



Hrvatski Narodni Sabor (HNS) BiH podržava Francusku i borbu predsjednika Macrona protiv islamskog terorizma s kojim se suojava ovih dana.

“Kao krovna politička institucija Hrvata u BiH, HNS BiH pruža punu potporu predsjedniku Francuske Emmanuelu Macronu u borbi protiv islamskog terorizma. Hrvati Bosne i Hercegovine osjetili su posljedice ekstremnog islamističkog djelovanja tijekom rata u BiH 1992-1995, a naročito kroz teroristički napad autobombom u Mostaru 1997, ubojstva hrvatskih policajaca u Središnjoj Bosni, te ubojstvom članova katoličke obitelji Anđelić na Badnjak 2002.

Hrvati u Bosni i Hercegovini su predvodnici europskog puta naše zemlje. Duboko vjerujemo kako, zajedno s našim partnerima iz EU možemo pomoći da se prostor Europe koji je i svojevrsna kolijevka zapadne civilizacije, može održati kao sjecište različitih kultura i religija koje će biti spremne prihvatiti europski način života.

Narodu Francuske, a posebno obiteljima žrtava ovog terorističkog čina, Hrvatski narodni sabor izražava najdublju sućut i istinski žalimo zbog toga što im je islamski terorizam oduzeo najmilije. Naše suosjećanje je tim veće posebno zbog toga što smo tijekom i nakon rata u Bosni i Hercegovini i sami doživjeli i osjetili posljedice islamskog terorizma.

Hrvatski narodni sabor BiH

## In English

Bosnia and Herzegovina,

**HNS: = CNA: = CROATIAN NATIONAL ASSEMBLY**

Picture of the French flag ...

On All Saints' Day on November 1, 2020, the Croatian National Alliance of Bosnia and Herzegovina sent a letter of condolences to French President Emmanuel Macron and the French people regarding Islamist terrorist attacks on peaceful French people in French churches, streets, schools, etc.

Support to President Macron in the fight against Islamic terrorism.

The Croatian National Assembly (HNS) BiH supports France and President Macron's fight against Islamic terrorism they are facing these days.

“As the umbrella political institution of Croats in BiH, the HNS BiH provides full support to French President Emmanuel Macron in the fight against Islamic terrorism.

Croats in Bosnia and Herzegovina felt the effects of extreme Islamist activity during the 1992-1995 war in BiH, most notably the 1997 car bomb attack in Mostar, the killing of Croatian police officers in Central Bosnia, and the killing of members of the Anđelić Catholic family on Christmas Eve 2002.

Croats in Bosnia and Herzegovina are the leaders of our country's European path. We deeply believe that, together with our EU partners, we can help ensure that the space of Europe, which is also the cradle of Western civilization, can be maintained as a crossroads of different cultures and religions that will be ready to accept the European way of life.

The Croatian National Assembly expresses its deepest condolences to the people of France, and especially to the families of the victims of this terrorist Islamist act, and we truly regret that Islamic terrorism has taken away their loved ones. Our sympathy is all the greater especially because we experienced and felt the consequences of Islamic terrorism during and after the war in Bosnia and Herzegovina. Croatian National Assembly of BiH

## Traduit en français

La photo du drapeau français ...

Le 1er novembre 2020, à la Toussaint, l'Alliance Nationale Croate de la Bosnie-Herzégovine a adressé une lettre de condoléances au président français Emmanuel Macron et au peuple français concernant les attaques terroristes islamistes contre des Français pacifiques dans les églises, les rues, les écoles, etc.

L'Assemblée Nationale Croate (HNS) de Bosnie-Herzégovine soutient la France et le combat du président Macron contre le terrorisme islamique auxquels ils sont confrontés ces jours-ci.

«En tant qu'institution politique principale des Croates en Bosnie-Herzégovine, le HNS BiH apporte son soutien total au président français Emmanuel Macron dans la lutte contre le terrorisme islamique.

Les Croates de Bosnie-Herzégovine ont ressenti les effets d'une activité islamiste extrême pendant la guerre de 1992-1995 en Bosnie-Herzégovine, notamment l'attentat à la voiture piégée de 1997 à Mostar, le meurtre de policiers croates en Bosnie centrale et le meurtre de membres de la famille catholique Andjelic la veille de Noël 2002.

Les Croates de Bosnie-Herzégovine sont les chefs de file de la voie européenne de notre pays. Nous sommes profondément convaincus qu'avec nos partenaires de l'UE, nous pouvons aider l'espace de l'Europe, qui est également le berceau de la civilisation occidentale, à se maintenir comme un carrefour de cultures et de religions différentes qui seront prêtes à accepter le mode de vie européen.

L'Assemblée nationale croate exprime ses plus sincères condoléances au peuple français, et en particulier aux familles des victimes de cet acte terroriste, et nous regrettons sincèrement que le terrorisme islamique ait enlevé leurs proches. Notre sympathie est d'autant plus grande que nous avons vécu et ressenti les conséquences du terrorisme islamique pendant et après la guerre en Bosnie-Herzégovine.

Assemblée nationale croate de Bosnie-Herzégovine